



### **Amendment to the 2014 Prohibited List**

Having been recently alerted to the substance Xenon and its potential performance enhancing characteristics, the WADA List Committee discussed the matter during its April meeting.

Following the recommendation of the List Committee, the Executive Committee approved the option to modify Section S.2.1 of the 2014 Prohibited List, where hypoxia-inducible factor (HIF) activators like xenon or argon have now been specifically identified. Note that cyanocobalamin (vitamin B12) is not prohibited.

The amended 2014 Prohibited List will come into effect on 1 September, 2014.

### **Modification à la Liste 2014 des interdictions**

Récemment alerté par les propriétés du xénon et ses effets potentiels sur l'amélioration de la performance sportive, le Comité Liste de l'AMA s'est penché sur cette substance lors de sa réunion en avril.

Sur recommandation du Comité Liste, le Comité exécutif a approuvé la modification de la section S.2.1 de la Liste 2014, où les activateurs du facteur inductible par l'hypoxie (FIH) tels que le xénon et l'argon ont été désormais identifiés de façon spécifique. Il est à noter que la cyanocobalamine (vitamine B12) n'est pas interdite.

La Liste 2014 modifiée entrera en vigueur le 1<sup>er</sup> septembre 2014.